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Abstract (en)
The case (1) has a middle (2) comprising a threaded portion (16) along a direction that is opposite to a threading direction of the bottom (6). An
intermediate ring (8) has threaded portions (18, 20) that respectively cooperate with a threaded portion (14, 16) of the bottom and the middle. The
portion (18) is provided in a wall delimiting an opening (22). An elastic ring (30) or an elastic sleeve is placed between the ring and the bottom, and
increases frictional torque between the ring and the bottom. An independent claim is also included for a method for orienting a bottom of a watch
case on a middle.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une boîte de montre comportant une carrure (2) définissant un logement (4) fermé par un verre et un fond (6), le
fond (6) présentant une portion filetée (14) selon un premier sens, caractérisée en ce que la carrure (2) comprend une portion filetée (16) selon
un deuxième sens opposé au sens du filetage (14) du fond (6) et en ce qu'elle comprend en outre un élément intermédiaire (8) présentant une
première portion filetée (18) coopérant avec la portion filetée (14) du fond (6) et une deuxième portion filetée (20) coopérant avec la portion filetée
(16) de la carrure (2).
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